
Zápis ze shromáždění Klubu rodičů a přátel Gymnázia Ch. D., z.s. 

 

konané dne 15.11.2022 od 16.00 v učebně fyziky Gymnázia Ch. D. (Zborovská 45, Praha 5) 

Přítomni: delegáti klubu – dle prezenční listiny  a zástupci vedení školy  

Program 

1. Přivítání delegátů 

    Paní předsedkyně přivítala delegáty shromáždění, seznámila je s webovými stránkami a požádala 
o souhlas s uvedením jejich jména na webových stránkách jako zástupců tříd. Nikdo neměl námitky 
proti uvedení svého jména. 

2. Informace od vedení školy 

  Na shromáždění byli přítomni paní ředitelka R. Pauchová a pan zástupce Jahn, paní ředitelka 
informovala o úspěchu studentů, škola vyhrála soutěž Eurorebus. Z delegátů neměl nikdo otázky na 
vedení školy. 

3. Zpráva o činnosti 

  Paní předsedkyně a pan hospodář informovali shromáždění delegátů o činnosti a hospodaření 
Klubu rodičů. Informovali o podpořených akcích, delegáti obdrželi seznam akcí.  

Zpráva o hospodaření: 
Na počátku roku bylo na účtu 345 000 Kč, vybralo se 131 300 Kč, zůstatek na účtu 319 800 Kč. 
Proběhla debata o příspěvku na aktivity jednotlivých tříd. Delegáti se shodli, že podporují spíše akce 
pro více tříd. Hlasování o otázce : „ Chce Klub rodičů změnit stávající praxi, kdy podporujeme jen 
akce pro víc tříd?“ 
Pro 2 
Proti 12 
Zdržel se 5 
 
Schvalování zprávy o činnosti a hospodaření: 
Pro 19 
Proti 0 
Zdržel se 0 
 
4. Plán výdajů na další rok 

V rámci debaty o plánu výdajů na další rok vystoupila paní prof. Semeráková s představením 
programu UMIMETO. Jedná se o program na procvičování učiva v několika předmětech a je určen 
všem třídám nižšího gymnázia.  

Hlasování o podpoře programu UMIMETO: 

Pro 17 
Proti 0 
Zdržel se 2 
  



Dále bylo rozhodnuto, že bude snížena částka na propagaci školy z 22 000Kč na 5000 kč, vzhledem 
k tomu, že v minulých letech se nikdy nevyčerpala celá částka. 
 
Hlasování o plánu hospodaření: 
Pro 19 
Proti 0 
Zdržel se 0 
 
5. Zpráva kontrolní komise 

  Předseda kontrolní komise pan Jurčík přednesl zprávu, která konstatuje, že kontrolní komise 
nenašla v účetnictví žádné chyby ani nesrovnalosti. 

6. Zvolení nové členky výboru a nového člena kontrolní komise 

  Za novou členku výboru byla zvolena paní Illnerová: 
Pro 19 
Proti 0 
Zdržel se 0 
 
 Za nového člena kontrolní komise byl zvolen pan Hlaváček: 
Pro 18 
Proti 0 
Zdržel se 1 
 
7.Různé 

  Delegáti byli informováni o výběru příspěvků a požádáni o výběr na třídních schůzkách. 

Dále byli delegáti požádáni, aby zkusili mezi rodiči najít novou účetní (účetního) pro Klub rodičů. 

 

Zapsala: Hana Engstová 

Zápis potvrzuje:  


